
RFQ# PR7472217 - Outgoing pouch shipment services  
The U.S. Embassy in Dushanbe has a requirement for solicitation of Outgoing pouch shipment 

services.  All prospective vendors responding to this request must be technically qualified (i.e., 

have necessary personnel), financially responsible (i.e., necessary equipment); and have 

specialized experience for these services, having licenses and permits required by the local 

authorities. Please provide a letter of interest with detailed company information to the U.S. 

Embassy by e-mail to Dushanbebidbox@state.gov (subject line must include, 

RFQ#:PR7472217 - Outgoing pouch shipment services), addressed to: Attention of 

Contracting Officer, Lamb, Joshua M.  The solicitation package with detailed technical 

specifications will be sent to qualified vendors.  The deadline for submission of quotations is 

Friday, August 17, 2018, 16:30h (4:30 PM).  
 

Посольство США в г. Душанбе проводит тендер на предоставление услуг по Отправке 

дипломатической почты. Все компании и организации, желающие участвовать в 

тендере, должны быть технически квалифицированны(иметь необходимых штатных 

сотрудников), финансово ответственны, обладать профессиональным опытом 

предоставления данных услуг(иметь нобходимое оборудование), иметь лицензии и 

разрешения, требуемые местными органами власти. Просим предоставить коммерческое 

предложение вместе с полной информацией о компании в Посольство Америки на 

электронный адрес: Dushanbebidbox@state.gov (в теме письма укажите, RFQ#:PR7472217 

- Отправка дипломатической почты), пакет должен быть адресован Офицеру по 

закупкам Господину Джошуа М. Лэмб. Техническое задание с детальной спецификацией 

будет предоставленно квалифицированным заявителям.  Коммерческое предложение 

должно быть предоставлено не позднее 17-го августа 2018 года до 16:30.  
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